
PROTOKOLL KRETSSTYRET                                      
 

KS-møte nr. 13/2021 

 

Møtetid:   Mandag 6. desember 2021 kl. 1700 – 1900  

Møtested:   Idrettens Hus, Lillehammer 

  Til 

stede 

Forfall Ikke 

møtt 

Leder: Inger Lilleby Fløgum  X   

Nestleder: Jannicke Stenberg 

Mykkestue 

X Deltok på teams  

Medlem: Morten Gustu X   

Medlem: Haakon Struksnæs Fjone  X   

Medlem: Mali Nordseth Nyløkken    X  

Medlem: Svein Erik Nordhagen   X   

Medlem: Alexander Ericsson    X 

Medlem: Marianne Frantzen   X  

Ansattes 

representant: 

Tom Svellet (referent) X   

Org. sjef: Tina Thorsen   X   

 

AGENDA 

 

Sak -84 Godkjenne saksliste  

Saksliste ble godkjent 

 

Sak -85 Godkjenne protokoll  

Protokoll fra møte 10. november 2021 ble godkjent 

 

Sak -86 Habilitet   

Tom Svellet erklært inhabil i sak-88  

 

 



Vedtakssaker 

 

Sak-87 Budsjett 2022 

Organisasjonssjef presenterte forslag til budsjett for 2022. 

Styret diskuterte saken og kom med noen justeringsforslag. 

 

60 000 til Idrettsrådsarbeid 

50 000 til Frivillighetens år 

200 000 til mangfoldsatsning 

 

 

Vedtak: 

Styret tar informasjonen til etterretning og ber om at styrets innspill tas inn i 

 budsjettet. 

 

  

Sak-88 Ansattes representant i styret 
 

Vedtak: 

Tom Svellet er valgt som ansattes representant i styret. 

Tina ordner slik at Brønnøyregisteret blir oppdatert og at websidene våre   

oppdateres 

 

 

Sak-89 Konsekvenser av ny finansieringsmodell for digitalisering i norsk idrett 

 

NIF har utarbeidet ett forslag til ny finansieringsmodell for digitale  
 fellestjenester, skissert hvilke konsekvenser for oss og ønske om   

 tilbakemelding på forslaget. 

Det vises til vedlagt notat fra NIF. 

Arbeidet med en ny finansieringsmodell har i stor grad blitt utført av  
 administrasjonen i NIF med noe bruk av eksterne ressurser. I tillegg har de hatt 

  med en referansegruppe.     

 

Overordnet mål har vært å bidra til at vi får på plass en robust, transparent og 

 forutsigbar finansieringsmodell som er tilpasset idrettens felles behov og  
 ambisjonsnivå. Hovedprinsippene i den nye modellen er basert på at det er et 

 sett med grunntjenester som bør grunnfinansieres og at alt som er   
 hensiktsmessig blir brukerfinansiert basert på tilgang til og bruk. I tillegg 

 legges det opp til at det kan benyttes en andel av nye digitale inntektsstrømmer 

  til å dekke behovene. 

 

Hovedprinsippene i den nye modellen er basert på at vi har et sett med  
 grunntjenester som bør grunnfinansieres og at alt som er hensiktsmessig blir 

 brukerfinansiert basert på tilgang til og bruk. I tillegg legges det opp til at det 

 kan benyttes en andel av nye digitale inntektsstrømmer til å dekke behovene. 

 

 



Administrasjonen i Innlandet IK er positive til både prosess og ikke minst at vi 

  nå har fått et godt grunnlag for å ta videre beslutninger. Det er større grad av 

 involvering, og dette skaper en større forståelse for arbeidet som må gjøres. 

 Det betyr at vi stiller oss bak mye av det som presenteres, men mener fortsatt 

 det også er knyttet flere risiko til fremtidige finansering. Derfor er det viktig at 

 vi får være med i prosessen videre, og ikke minst ta del i de prioriteringer som 

 kan oppstå. 

 

Vedtak: 

Det vises til vedlagte saksdokumenter og styret vedtar fremlagte forslag til 

 tilbakemelding til NIF. 

 

 

 

 

Diskusjons/orienteringssaker for videre oppfølging   

• Informasjon fra valgkomite Innlandet IK 
Lars Petter Nyhus fra valgkomiteen deltok på første del av møtet.  

• Para-VM i januar 2022 – opplegg fra kretsens side ble diskutert 
• Besøk fra Idrettspresident i januar – program  
• Frivillighetsåret 2022  

Morten Gustu informerte og det vises til saksdokument som er vedlagt.  
   

 

 

 

 

 

 

  

 

 


